
کد خبر: 813972
یکشنبه 27 آبان 1403 20:31

توضیحات بیرانوند درباره بازی ایران مقابل کره شمالی
علیرضا بیرانوند پیش از شروع تمرین امروز (یکشنبه) تیم ملی فوتبال ایران در بیشکک قرقیزستان درباره شرایط تیم ملی در آستانه بازی با قرقیزستان
گفت: خدا را شکر در بازی با کره شمالی سه امتیاز را گرفتیم، سه امتیازی که برایمان مهم بود. قبل از انجام این دو بازی (مقابل کره شمالی و قرقیزستان)

<;br&#47>.هدفمان گرفتن شش امتیاز بود که خدا را شکر دیدار قبلی را بردیم. اتفاقاتی نیز افتاد که خدا به ما رحم کرد

به گزارش سایت خبری پرسون، دروازهبان تیم ملی فوتبال ایران گفت: خدا رحم کرد که در دیدار مقابل کره شمالی توانستیم برنده بازی شویم.

بازیکن میانی تیم ملی فوتبال ایران میگوید امیر قلعهنویی یکی از بهترین مربیانی است که تاکنون با او کار کرده.

علیرضا بیرانوند پیش از شروع تمرین امروز (یکشنبه) تیم ملی فوتبال ایران در بیشکک قرقیزستان درباره شرایط تیم ملی در آستانه بازی با قرقیزستان
گفت: خدا را شکر در بازی با کره شمالی سه امتیاز را گرفتیم، سه امتیازی که برایمان مهم بود. قبل از انجام این دو بازی (مقابل کره شمالی و قرقیزستان)

هدفمان گرفتن شش امتیاز بود که خدا را شکر دیدار قبلی را بردیم. اتفاقاتی نیز افتاد که خدا به ما رحم کرد.

وی در ادامه افزود: در بازی با کره، شجاع خلیلزاده که یکی از مدافعان خوب ماست از زمین اخراج شد. کره پس از زدن گل اول از لحاظ روحی و روانی
شرایط بهتری پیدا و فشار وارد کرد. پس از این بازی سفر طولانی برای بازگشت به ایران داشتیم و الان دوباره به قرقیزستان آمدهایم. امروز نخستین

تمرینمان خواهد بود و امیدوارم برنده بازی شویم.

دروازهبان تیم ملی فوتبال ایران راجع به وضعیت آمادگی جسمانیاش اظهار داشت: تمریناتم را به خوبی انجام میدهم. از زمانی که به اردوی تیم ملی
آمدهام اتفاقات خوبی برایم افتاده است تا به تیم ملی کمک کنم. پس فردا نیز اگر با صلاحدید کادر فنی در ترکیب قرار گرفتم تمام تلاشم را برای

موفقیت تیم ملی به کار میبردم.

بیرانوند در واکنش به این سؤال که بحث سریعترین صعود تاریخ به جام جهانی چقدر در انگیزه بازیکنان تیم ملی تأثیرگذار است، گفت: صد درصد
انگیزه است. این اتفاق برای من در دوره قبلی جام جهانی افتاد. اتفاق خوبی برای بازیکنان و مردم است، ولی پس فردا نیز برنده شویم هنوز اتفاقی

نیفتاده است و فقط 90 درصد راه را رفتهایم.

وی درباره کیفیت تیم ملی قرقیزستان هم یادآور شد: قرقیزستان تیم خوبی دارد و کره شمالی را شکست داده است. در بازی رفت در اصفهان کم مانده
بود بازی را به تساوی بکشانند. به همه تیمها احترام گذاشتهایم و باید به قرقیزستان نیز احترام بگذاریم و بازی را ببریم و نگذاریم ما را سورپرایز کنند.

چمن ورزشگاه نیز نسبت به سری قبلی که به اینجا آمده بودیم، بهتر شده است.


